
Protokoll 2022-10-03

Art: Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap 

Tid: Måndagen 3 oktober 2022, kl 18:00

Plats: Klubbhuset

Närvarande: Tor Erlandsson, Håkan Larsson, Helena Stenow, Nicklas Lindblad,
Johan Lidén, Conny Andersson, Martin Mellqvist, Rickard Lundgren, 
Emelie Bryngelfors, Marianne Sölvebrant

Frånvarande: Leo Mörtsell, Petter Isaksson

Adjungerade:  Susanne Sulander (t o m §3)

Dagordning 

§1 Öppnande och fastställande av dagordning
Ordförande Tor Erlandsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
Dagordningen fastställdes.

§2 Justerare
Marianne valdes till justerare.

§3 E-balans, nulägesrapport.
Susanne Sulander berättade om arbetet med att föra över Domsands bokföring till 
E-balans. Samarbetet med E-balans är igång och fungerar men det finns några delar
som vi kan förbättra framöver, bl a bättre kvalitet på pdf-underlagen som skickas till 
e-balans (skarpare bilder). Målet är också att få bort onödig pappershantering, tex 
fakturor och kvitton, så att merparten av alla underlag skickas digitalt direkt till E-
balans. Underlagen kan också förbättras så att de i högre utsträckning innehåller 
adekvat information. Styrelsen och Susanne planerar att träffas igen under hösten 
inför arbetet med årsbokslutet.

§4 Föregående protokoll
Fyren är klottersanerad. Vägen förbi bommen genom skogen på bankerydssidan är 
stängd, åtgärdat av VMCK. Protokollet lades till handlingarna

§5 Ärenden

a) Utbildning ledare på Astrid Finne (Emelie) 
Tolv personer från DBS har deltagit i en utbildning för ledare inom segling på 
Öckerö. Målet är att få fram fler ledare till seglarskolan och kappseglingen. 
Utbildningen kommer till stor del bekostas av bidrag från kommunen och 
smålandsidrotten.



b) Vårdkasar runt sjön (Rädda Vättern) 
Styrelsen beslutade att föreningen inte ska vara med och arrangera evenemanget.

c) El-avtal, förbrukning. Hur ser det ut inför vinterns höga el-priser? Åtgärder?
Föreningens elavtal är bundna med lågt pris per kWh. Inga särskilda åtgärder krävs i
dagsläget.

§6 Ekonomi  (Rapport från möte med kommunen)
Ekonomin är god. Samarbetet med E-balans fortsätter med effektivisering av vår 
bokföring. Conny och Petter har haft ett första möte med Jönköpings Kommun, fler 
möten är planerade.

§7 Arbetsråd och sektioner
Arbetsdag är planerad till 9/10.

§8 Inkomna skrivelser
Föreningen har fått en inbjudan till årsmöte i Vätterns Seglarförbund. Fritjof 
Sunesson deltar som representant för DBS.

§9 Övriga frågor
Flera ledamöter föreslog asfaltering av parkeringen framför klubbhuset. Håkan kollar
upp pris (offert finns sedan tidigare). Styrelsen beslutade att asfaltera om priset i den
tidigare offerten fortfarande gäller, med marginal för en ökning på ca 10%.

§10 Fastställande av nästkommande styrelsemöten
7 nov och 5 dec kl 18:00.

§11  Avslutning
Tor tackade och förklarade mötet avslutat.

Tor Erlandsson Johan Lidén  Marianne Sölvebrant

Ordförande Sekreterare Justeringsperson


